
Bestyrelsesmøde 09-09-2015 

Til stede: Hans, Peter, Jakub, Jens, Niels 

Dagsorden 

1) Status på TV løsning 

2) Status på ekstraordinær generalforsamling 

3) Orientering – sommerfest 

4) Fordeling af formandsposter 

5) Indkomne forslag: de grønne områder 

6) Andre indkomne forslage 

7) Evt. 

Referat: Jakub 

 

Ad 1) Der er modtaget tilbud fra YouSee med forskellige løsningsforslage. Der er besluttet at TV-gruppen 

hurtigst muligt afholder et møde. To-do: Jakub kontakter DK-TV. 

Ad2) 24-09-2015 er ikke længere en mulighed. Ny dato 21-10-2015/indkaldelse senest 07-10-2015. Hvis 

ikke folk deltager:  ekstra-ekstra ordinær 04-11-2015/indkaldelse senest 21-10-2015. 

Niels laver udkast til indkaldelserne og forslag til vedtægtsændringer. 

Ad 3) Udskudt til foråret – Hans og Peter står for det.  

Ad 4)  

Jens – kassér + besvarelse af henvendelser fra ejendomsmæglere. 

Niels – grønne områder 

Jakub – referater, hjemmeside, TV  

Peter –  kloak og brønde inkl. rotteproblem, inforbrev til nye ejere. 

Hans – TV, forskønnelse jf. Kommunens miljøpulje 

Formand mangler. 

  

Ad 5) Forslag om alt. gartner. Nuværende aftale fortsætter. 

Grønne gruppe kommer med forslag i omegnen af 15.000 til forskønnelse (Det der er sparret op på 

høstfesten som ikke blev til noget). 

Ad 6) Husk at læse sidste referat. 

Evt. ) Legehus udskydes. Henrik Wagner vil gerne lave delfin på legepladsen.  

Niels får fat i Kenneth ift. bommen. 

Næste bestyrelsesmøde 01-10-2015 


